
Generalforsamling den 28. januar 2025 

1. Valg af dirigent 

a. Brian Toft vælges som dirigent 

b. Der er indkaldt til generalforsamlingen rettidigt – i Voers Blad og på 

Facebook 

 

2. Formandens beretning 

a. Aktiviteter i 2024: 5 ordinære bestyrelsesmøder, 1 ordinær 

generalforsamling, 2 dialogmøder, Landsbykonference, underudvalg, 

arbejdsdag, kursus i fundraising, legeplads, juletræ ved Voers Hus, Food 

trucks og flagallé 

b. Visioner 2025: Understøtte fællesskabet i Voerladegård og Omegn, 

undersøge muligheden for fælles julemarked og juletræstænding, fælles 

arbejdsdag på tværs af foreninger, færdiggøre hjemmesiden og hjælpe 

Løvfanget på vej 

 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab  

a. Underskud 2024: -2635,95kr 

b. Egen kapitel: 60000kr 

c. Fastsættelse af kontingent: 100kr pr husstand og 250kr på 

forening/virksomhed 

d. Regnskabet er godkendt af revisorerne 

 

4. Behandling af indkomne forslag fra bestyrelsen 

a. Der er ingen indkomne forslag 

 

5. Behandling af indkomne forslag fra medlemmerne 

a. Der er ingen indkomne forslag 

 

6. Valg af bestyrelse og suppleant  

a. Anders, Nanna og Line modtager genvalg og Tine Riisbøll vælges ind på den 

ledige plads i bestyrelsen 

b. Poul Skaaning vælges som suppleant 

 

7. Valg af 2 revisorer 

a. Mette og John genvælges som revisorer 

 

8. De 9 underudvalg 

a. Legepladsen (ved sportspladsen/skoven): Har fået penge fra 

Landsbypuljen til genetablering, har sikret sikkerhedsgodkendelser i 

fremtiden, har opgaver til den kommende fælles arbejdsdag 



b. Velkomstkomite: Byder velkommen til tilflyttere med information om byen, 

aktiviteter i byen, Voers Blad, en lille gave. Har brug for information om ny 

tilflyttere fra alle andre i byen 

c. Vandrelauget: Går ture på de (nye) stier i området. Mødested ved 

uderummet – fra uge 8 torsdage kl 16.30. Ingen tilmelding – turen varer 1-1½ 

time 

d. Flaglauget: Skal i gang med klargøre flagstængerne, så de er klar til brug. 

Der er plads til flere i lauget, da der er mange forskellige opgaver. Flagene 

kan på sigt lejes af private (der bliver udarbejdet prisliste) 

e. Stigruppen: Mangler frivillige der vil være med til at vedligeholde de anlagte 

stier, da de hurtigt vokser til. Kirkestien mangler at blive etableret – afventer 

afklaring på skelforhold. Stigruppen har ansøgt kommunen om en grejbank – 

afventer svar. Alle kontrakterne skal genforhandles i år 

f. Redaktionen for Voers Blad: Består af 4 medlemmer men der er altid plads 

til flere. Bladet har været udgivet i ca 15 år – er begyndt at lave temaer for 3 

ud af 4 blade om året 

g. Trafikudvalget: Trafiktælling i efteråret viste en gennemsnitshastigheden på 

49.9 km/t igennem byen. Hastigheden kan ikke sættes ned til 40 km/t pga 

vejklassifisering. Hastigheden sættes heller ikke ned mellem Voerladegård 

og Dørup. Udvalget mangler stadig svar fra kommunen ang tung trafik 

igennem byen 

h. Varmegruppen (fælles fjernvarme): Gruppen startede for 2 år siden. 93 

forhåndstilmeldinger men der var brug for 150 (ved udgangen af 2024). 

Varmegruppen arbejder på en ny løsning (Traditionel fjernvarme i stedet for 

termonet) med luft-til-vand pumper som etableres med ca. 2 store stationer. 

Varmegruppen er ved at få regnet projektet igennem af et eksternt firma  

i. Energifællesskabet: Er i gang med en kortlægning og er i dialog med 

netselskabet om at lave et pilotprojekt i Voerladegård 

 

9. Orientering om Løvfanget 

a. Løvfanget: Godkendelse af lokalplanen trækker ud (forventet godkendelse i 

efteråret 2025). Løvfanget bliver et energifælleskab og bliver evt delt op i 

etaper (ud fra udbud og efterspørgsel) 

 

10. Evt. 


